

## Joomla! License Guidelines

This website is powered by Joomla! The software and default templates on which it runs are Copyright 2005 Open Source Matters. All other content and data, including data entered into this website and templates added after installation, are copyrighted by their respective copyright owners.

If you want to distribute, copy or modify Joomla!, you are welcome to do so under the terms of the GNU General Public License. If you are unfamiliar with this license, you might want to read 'How To Apply These Terms To Your Program' and the 'GNU General Public License FAQ'.

Ce site est 'motorisé' avec le CMS Joomla! Le logiciel et les gabarits par défaut sont sous Copyright par Open Source Matters 2005.

Tous les contenus et données, y compris les données entrées sur ce site ainsi que les gabarits ajoutés après l'installation sont placés sous les copyright de leurs propriétaires respectifs.

Si vous voulez distribuer, copier ou modifier Joomla!, vous le pouvez en respectant les termes de la GNU General Public License

Si vous n'êtes pas familier avec ce type de license, vous pouvez lire avec profit How To Apply These Terms To Your Program' et le 'GNU General Public License FAQ'